

Amazing 韩国
KOREA 国

8D6N

釜山/庆州/巨济岛/蔚山

BUSAN/GYEONGJU/GEOJEDO/ULSAN

Tour Code: KFG-2



Korea
韩国



Jangsaengpo Whale Culture Village
长生浦鲸鱼文化村



Daewangam Park
大王岩公园



Wearing Hanbok visit
Gamcheon Culture Village
穿韩服游甘川文化村



OEDO Botania
巨济岛海上农场

行程次序，以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



Haeundae Blueline Park Sky Capsule
海云台蓝线公园天空胶囊列车



Pohang Space Walk
浦项Space Walk



Cape Ganjeolgot Somang-gil
愿切岬希望邮筒



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ BUSAN

D2 ARRIVAL BUSAN 🚗 GYEONGJU (MOB/L/D)

- ✓ Homigot Sunrise Square
- ✓ Jukdo Market
- ✓ Pohang Space Walk (Closed on Monday)
- ✓ Gyeongju Hwangnidan Street

D3 GYEONGJU (B/L/D)

- ✓ Gyochon Traditional Village
- ✓ Bulguksa Temple (UNESCO World Heritage)
- ✓ Cheomseongdae Observatory
- ✓ Donggung Palace and Wolji Pond

D4 GYEONGJU 🚗 ULSAN 🚗 BUSAN (B/L/D)

- ✓ Daewangam Park (Closed on Tuesday)
- ✓ Jangsaengpo Whale Culture Village
- ✓ Cape Ganjeolgot Somang-gil (Hope Mailbox)
- ✓ Songdo Yonggung Suspension Bridge
- ✓ Huinnyeoul Culture Village

D5 BUSAN (B/L/D)

- ✓ Geojedo Island
 - Windy Hill
 - OEDO Botania (Return Ferry Ride)
- (If cannot be arranged, will change to Geoje Sea World)

D6 BUSAN (B/L/D)

- ✓ Yonggung Temple
- ✓ Haeundae Blueline Park Sky Capsule (4 persons per capsule)
- ✓ Enjoy The Ancient Taste Ajuma Red Bean Ice

D7 BUSAN (B/L/D)

- ✓ Wearing Hanbok visit Gamcheon Culture Village
- ✓ BIFF Square

D8 BUSAN ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ✓ Local Product Shop



✓ 6 Breakfasts / 6 Lunches / 6 Dinners

Special Cuisine:

Busan Special Pork Rice Soup (Dwaeji-gukbap)
Seafood Pot
Hanjeongsik
Bibimbap
Korean Pork and Potato Stew
Tteok-bokki Buffet
Korean BBQ
Ginseng Chicken

TOURIST ATTRACTIONS:

GYEONGSANGNAM-DO

- ◆ **GEOJEDO Island** - is the second-largest island in South Korea, connected to Tongyeong-si by the Geojedaegyo Bridge and to Busan-si by the Geogadaegyo Bridge. It boasts numerous tourist attractions such as Haegeumgang Islets, Oedo Botania, Maemiseong Fortress, and Geoje P.O.W. Camp Historic Park. Famous for its local cuisine like sea pineapple bibimbap and sea urchin and seaweed soup, Geojedo Island is also known for its pebble beaches including Hakdong, Yeocha, Mangchi, and Nongso Pebblehaebyeon Beach.
- ◆ **OEDO Botania** - O edo is known for its magnificent terrace landscaping line and its scenic view of the crystal blue South Sea.
- ◆ **Windy Hill** - Filmed in a number of K-Dramas such as <Eve's Garden> and <Merry-Go-Round>, the windy hill is known for its iconic windmill and scenery overlooking to the sea.

BUSAN

- ◆ **Haeundae Blueline Park Sky Capsule (4 persons per capsule)** - Is a charming, slow-paced, 4-seater automated capsule ride on an elevated track (7-10m high) along Busan's coast, unobstructed views of Haeundae Beach and the ocean, perfect for couples or families seeking a unique, scenic, photo-friendly experience above the seaside park.
- ◆ **Yonggung Temple** - It is a Buddhist temple located in Gijang County, Busan, South Korea. It is the only Buddhist temple built on the seaside in South Korea. The Buddhist temple was built in 1376 by Master Lanweng, the king's teacher during the reign of King Gongmin of Goryeo.

POHANG

- ◆ **Homigot Sunrise Square** - Located at the easternmost tip of Pohang, it is famous for its stunning sunrise over the East Sea. The plaza features the iconic "Hands of Harmony" sculpture: one rising from the sea and the other from the land, symbolizing unity and coexistence; a must-see for travelers and photographers.

ULSAN

- ◆ **Daewangam Park** - Located at the end of the most tapering part of the southeastern tip of South Korea heading toward the East Sea, is also famous for the Ulche navigation route signpost that guides navigation in the East Sea. There is a 600m shady pine forest trail from the park entrance to the lighthouse. Leaving the pine forest, the coastal cliffs that come into view are like dinosaur fossils from prehistoric times standing in front of the blue sea, and the huge rocks that give people an illusion are gathered here. The red rocks form a sharp contrast with the deep blue East Sea.
- ◆ **Jangsaengpo Whale Culture Village** - Recreates the former whaling village with attractions like Whale Square, Nostalgic Village, Prehistoric Whale Zone, Whale Sculpture Park, and Aquatic Plant Garden. Visitors can see life-sized whale sculptures, learn about whales, enjoy themed photo areas, and view rock carvings and whaling murals.
- ◆ **Cape Ganjeolgot Somang-gil (Hope Mailbox)** - A giant, actually usable postbox located at Ganjeolgot, a symbol of "hope." Visitors can write down their wishes and drop them in, signifying sending their hopes out. It is a popular tourist attraction in the area.

GYEONGJU

- ◆ **Gyochon Traditional Village** - Is a famous traditional Korean house village and historical and cultural scenic area that showcases the lifestyle, architectural style and customs of ancient Korea, especially the Joseon Dynasty and Silla culture.
- ◆ **Donggung Palace and Wolji Pond** - Located in Gyeongju, South Korea, is the site of the royal palace of the Silla Dynasty. Originally the residence of the crown prince and an artificial garden, it is famous for its dreamlike night view. As night falls, stroll through Gyeongju's most enchanting attractions - Donggung Palace and Wolji Pond, and Woljeong Bridge - and immerse yourself in timeless beauty.
- ◆ **Gyeongju Hwangnidan Street** - A street transformed from traditional Korean houses and old buildings from the 1960s and 70s, is home to restaurants, cafes, photo studios and shops, with a strong retro style that is very popular among young people.
- ◆ **Bulguksa Temple** - Designated a UNESCO World Heritage Site in 1995, Bulguksa Temple is renowned as the most exquisite Buddhist temple in Korea and is one of the few temples that has maintained a continuous flow of worshippers to this day.

SHOPPING STOP

✓ Cosmetics Shop

✓ Ginseng Shop

✓ Liver Supplement Shop



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Gyeongju Hanwha Resort or similar class
- ✓ Busan GNB Hotel/ Connect Hotel or similar class
- ✓ Busan Kwangsu Hotel or similar class

x2 Nights
x2 Nights
x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Windy Hill
风之丘



Gyochoon Traditional Village
庆州校村



Donggung Palace and Wolji Pond
东宫和月池



精简行程

第一天 启程 ✈️ 釜山

第二天 抵达釜山 🚗 庆州 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 虎尾岬迎日广场
- ☑ 竹岛市场
- ☑ 浦项环湖公园Space Walk (周一休息)
- ☑ 庆州皇理园路

第三天 庆州 (早/午/晚)

- ☑ 庆州校村
- ☑ 佛国寺 (UNESCO世界遗产)
- ☑ 瞻星台
- ☑ 东宫和月池

第四天 庆州 🚗 蔚山 🚗 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 大王岩公园 (每周二休息)
- ☑ 长生浦鲸鱼文化村
- ☑ 愿切岬希望邮筒
- ☑ 松岛龙宫云桥
- ☑ 白浅滩文化村

第五天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 巨济岛
 - ☑ 风之丘
 - ☑ 外岛植物园 (含来回渡轮)
- (如天气不允许则改为巨济海洋世界)

第六天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 海云台蓝线公园天空胶囊列车 (4人-车)
- ☑ 享用古早味阿婆红豆沙冰

第七天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 穿韩服游甘川文化村
- ☑ BIFF国际电影广场

第八天 釜山 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 土产店



✓ 6早餐/6午餐/6晚餐

风味餐：

釜山特色猪肉汤饭
海鲜锅
韩定食
韩式拌饭

马铃薯猪骨汤
炒年糕吃到饱
韩式烤肉
人参鸡

观光景点：

庆尚南道

- ◆ **巨济岛** - 是巨济岛是韩国的第二大岛，通过巨济大桥与统营市相连，通过巨济大桥与釜山市相连。旅游景点众多，有海金刚、外岛Botania、鸣蝉城、巨济俘虏收容所遗址等。乡土美食非常有名，比如海鞘拌饭、海胆海带汤等。还有遍布鹅卵石的鹤洞、汝次、望峙和农所鹅卵石海水浴场等。
- ◆ **巨济岛海上农园** - 闲丽海上公园所在的外岛是附属巨济岛的一个小岛，也是一座个人私有的海上植物园。景色优美，富情调的外岛作为电影电视剧的外景地，逐渐为游客所熟悉，喜爱。
- ◆ **风之丘** - 在这宽敞草坪的秃山，来享受海风凉爽和佳的观海景点。连续剧拍摄场《夏娃的花园(2003年SBS晨间连续剧)》、《旋转木马(2004年MBC水木连续剧)》。

釜山

- ◆ **海云台蓝线公园天空胶囊列车 (4人-车)** - 是釜山海岸线上一条高架轨道 (7-10米高) 上一个迷人的、节奏缓慢的4座自动胶囊列车，可以欣赏到海云台海滩和海洋的无遮挡景色，是情侣或家庭在海滨公园上方寻求独特、风景优美、适合拍照体验的完美选择。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺，是韩国唯一一座建在海边的佛寺。佛寺于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大师所建。

浦项

- ◆ **虎尾岬迎日广场** - 位于浦项最东端，以其令人惊叹的东海日出而闻名。广场上标志性的 [和谐之手] 雕塑：一个从海上升起，另一个从陆地上升起，象征着团结与共存；为旅行者和摄影师的必游之地。

蔚山

- ◆ **大王岩公园** - 位于韩国东南端往东海方向最尖端部分尾端处的大王岩公园，也因东海领航的蔚崎航路标识所而闻名。从公园入口到处到灯塔约有600m的郁郁松林步道。离开松林映入眼帘的海岸绝壁仿佛史前时代的恐龙化石般就站在蔚蓝海水前，给人错觉般的巨大岩石聚集于此。红色岩石与深蓝的东海形成强烈对比。
- ◆ **长生浦鲸鱼文化村** - 重现了过去长生浦捕鲸村的情景，并打造了鲸鱼广场、长生浦怀旧村、史前时代鲸鱼区、鲸鱼雕刻公园、水生植物园等主题空间，是一个充满故事的大公园。这里不仅有实物大小的鲸鱼雕刻，可看到各种鲸鱼并进行学习的特色体验空间，也有与鲸鱼交流、共存等包括各种主题的故事拍照区，还有盘电台岩刻画和捕鲸壁画等。
- ◆ **愿切岬希望邮筒** - 实际可用的巨型邮筒，位于象征“希望”的愿切岬，游客可以写下心愿投入其中，寓意将希望寄送出去，是当地热门的旅游打卡点。

庆州

- ◆ **庆州校村** - 是著名的传统韩屋村与历史文化景区，展示韩国古代特别是朝鲜时代及新罗文化传统的生活方式、建筑风貌与风俗民情。
- ◆ **东宫与月池** - 是位于韩国庆州的新罗王朝皇家宫苑遗址，原为太子居所与人工园林，以梦幻般的夜景闻名。在夜幕低垂时，漫步于庆州最迷人的景点——东宫与月池、月精桥，沉浸在永恒之美中。
- ◆ **庆州皇理园路** - 由传统韩屋与20世纪六、七十年代老建筑改造而成，汇聚美食店、咖啡馆、照相馆和商店，复古风格浓厚，深受年轻人喜爱。
- ◆ **佛国寺** - 由传统韩屋与20世纪六、七十年代老建筑改造而成，汇聚美食店、咖啡馆、照相馆和商店，复古风格浓厚，深受年轻人喜爱。

购物店

✓ 化妆品总汇

✓ 人参专卖店

✓ 护肝宝专卖店



酒店住宿 (6晚)

✓ 庆州韩华度假村酒店或同级

x2晚

✓ 釜山GNB酒店/Connect酒店或同级

x2晚

✓ 釜山光洙酒店或同级

x2晚

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。